

Title (en)

A piece of furniture, like a chair or table, comprising a support placed on legs made of hinged elements.

Title (de)

Möbel, wie Stuhl oder Tisch, mit einer Stützfläche und aus scharnierenden Teilen hergestellten Füßen.

Title (fr)

Meuble tel que chaise, fauteuil ou table, comprenant un piétement présentant des croisillons articulés, sur lequel est disposé un support.

Publication

EP 0502794 A1 19920909 (FR)

Application

EP 92420057 A 19920221

Priority

FR 9103000 A 19910307

Abstract (en)

Furniture, such as an armchair, a chair or a table, comprising: - a subframe (1, 100, 150), consisting of at least three crosspieces formed by articulated struts linked two by two by their extremities; - a support (2, 101, 180), intended for resting on the subframe, characterised in that the free extremities opposite the two tubular struts (15, 24) belonging to two different crosspieces (10, 13), but interacting with each other, are connected to each other by an elastic single-piece sleeve (35) which can be deformed and is slipped over each of these two extremities, so that all the lower sleeves (30-33) form supporting points on the ground, while some of the upper sleeves (35-38) receive the support. Application: chairs, armchairs, tables. <IMAGE>

Abstract (fr)

Meuble, tel que fauteuil, chaise ou table, comprenant : un piétement (1,100,150), constitué d'au moins trois croisillons formés de montants articulés reliés par leurs extrémités deux à deux ; un support (2,101,180), destiné à reposer sur le piétement, caractérisé en ce que les extrémités libres en regard de deux montants tubulaires (15,24) appartenant à deux croisillons (10,13) différents, mais coopérant entre eux, sont raccordées entre elles par un manchon (35) monopiece déformable élastique, emmanché dans chacune de ces deux extrémités, de sorte que l'ensemble des manchons inférieurs (30-33) forment point d'appui sur le sol, alors que partie de l'ensemble des manchons supérieurs (35-38) reçoivent le support. Application : chaises, fauteuils, tables. <IMAGE>

IPC 1-7

A47C 4/48; A47C 9/10

IPC 8 full level

A47B 3/06 (2006.01); **A47C 4/28** (2006.01); **A47C 4/48** (2006.01); **A47C 9/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47C 4/286 (2013.01 - EP US); **A47C 9/105** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] FR 1443297 A 19660624
- [A] FR 2422367 A1 19791109 - GAL ANDRE LE [FR]
- [AD] US 2691410 A 19541012 - BOUCHER RAYMOND W

Cited by

FR2709052A1; FR3026625A1; ITUD20130171A1; EP3120734A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0502794 A1 19920909; EP 0502794 B1 19950607; DE 69202788 D1 19950713; DE 69202788 T2 19951012; FR 2673520 A1 19920911;
FR 2673520 B1 19930514; JP 2568134 Y2 19980408; JP H04123143 U 19921106; US 5320404 A 19940614

DOCDB simple family (application)

EP 92420057 A 19920221; DE 69202788 T 19920221; FR 9103000 A 19910307; JP 1140992 U 19920306; US 84501492 A 19920303